
 
 
 
 
Zápis 

 
zo spoločného  rokovania  Výskumno-manažérskej rady   a  Ústavnej rady ÚI SAV 

zo dňa  15. 5. 2019 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

Program: 
1. Aktuálna situácia ÚI SAV a SAV /I. Budinská – informácie z Rady riaditeľov a P  

SAV, L. Hluchý – imnformácie zo Snemu SAV, J. Glasa – informácie k voľbám 
riaditeľa/ 

2. Výskumné aktivity v roku 2019 – informácie od vedúcich oddelení a vedúcich  
projektov 

3.  Kontrola plnenia Akčného plánu na roky 2017-2021 
4. Výsledky hospodárenia ústavu za rok 2018 a príprava rozpočtu na rok 2019 
5. Rôzne a  Diskusia 

 
Rokovanie spoločného zasadnutia Výskumno-manažérskej rady a Ústavnej rady ÚI viedla 
riaditeľka ústavu I. Budinská.  
Ad 1/  
V úvode informovala o situácii vo výkonovom financovaní. Zatiaľ nie je zverejnené 
ohodnotenie všetkých ústavov I. OV,  riaditeľke ústavu bolo poskytnuté iba hodnotenie ÚI 
SAV. Posúdiť finančné ohodnotenie ústavu je však komplikované, pretože nie je známe 
ohodnotenie iných ústavov, navyše situáciu komplikuje pridelenie prostriedkov na valorizáciu. 
Podľa prepočtov by ústav mal získať zvýšený prísun prostriedkov vo výške asi 37 979,- eur. 
Informáciu o výkonovom financovaní z rokovania Snemu SAV doplnil L. Hluchý. 
J. Glasa informoval, že vedecká rada posudzovala výskumné výsledky oddelení podľa 
doterajších kritérií ústavu, ktoré bude treba prispôsobiť kritériám výkonového financovania. 
Napriek tomu je evidentné, že ústav má rezervy v publikáciách a citáciách. Analýza výsledkov 
bola rozoslaná vedúcim výskumných oddelení. 
Vedecká rada považuje za nevyhnutné rozbehnúť čím skôr diskusiu o nových kritériách.  
 
Ad 2/ 
 
O výskumných aktivitách oddelení v roku 2019 informovali: I. Budinská, M. Rusko, L. Hluchý, 
P. Malík, R. Andok /doplnil I. Kostič/, K. Dobrovodský (odd Š. Havlíka), J. Glasa. 
 
Ad 3/ 
 
Riaditeľka ústavu uviedla nejasnosti okolo návrhu a schválenia Akčného plánu ÚI SAV zo 
strany P SAV. Zároveň informovala, že o plnení bude informovať na konkurze na funkciu 
riaditeľa ústavu 20. 5. 2019. 
 
Ad 4/ 
 
Vzhľadom na to, že financovanie ústavu zásadne ovplyvňuje úspešnosť v projektoch, riaditeľka 
ústavu informovala o aktuálnej situácii. 
VEGA – ústavom podané pripomienky k vstupným kritériám v komisii č. 5 boli zamietnuté. 
Vo financovaní VEGA projektov zo strany SAV je pripravovaná zmena – aktualizácia 
koeficientov financovaniapre jednotlivé vedné odbory a komisie. Materiál o aktuálnom systéme 
financovania projektov VEGA v SAV bol rozoslaný vedúcim výskumných oddelení. 



 
APVV – v tomto roku nebol prijatý ani jeden z ústavu podaný projekt. 
Výskumná agentúra – okolo schvaľovania 6 podaných projektov sú nejasnosti.  
Riaditeľka ústavu informovala tiež o ďalších projektových aktivitách, napr. s MH SR. 
 
Vedúca ekonomického oddelenia rozdala vedúcim oddelení finančné tabuľky zobrazujúce 
aktuálnu situáciu vo financovaní. 
  
Ad 5  
 
Riaditeľka ústavu konštatovala, že záujem o doktorandské štúdium nie je, ústav t. č. nemá 
žiadneho interného doktoranda. Internetová platená kampaň na získanie doktorandov nebola 
úspešná, bude treba hľadať iné možnosti. 

 
 

 
Bratislava 20.  5. 2019 
 
 

 
Zapísala: Mgr. H. Laudárová   Schválila: Ing. Ivana Budinská, PhD. 

                    riaditeľka ÚI SAV  


